



[Conversation Circle] December 26, 2023

Greetings from our Conversation Circle! 🌲

As we reach our last session of this semester, we want to express our heartfelt gratitude to all of you who joined us for the farewell party & gift exchange activity! 🎁

Your participation is truly appreciated, and we hope you've gained a deeper understanding of Taiwan and the Mandarin language. 🇹🇼

We trust that you enjoyed the Conversation Circle and had the chance to connect with fellow students.

To our exchange students, best of luck with everything, and we hope you continue to relish your time in Taiwan !! 🥳

To our degree students, we eagerly await your continued participation and can't wait to welcome you back next semester! 😊

#NYCUOIA

#ConversationCircle

#ExchangeStudent

#DegreeStudents

#ChineseLanguageLearning

#LanguageExchange

【對話圈】2023年12月26日

來自我們的對話圈問候! 🌲

到了本學期最後一堂,我們要向所有加入我們的告別派對&交換禮物活動的你們表達衷心的感謝!



非常感謝您的參與,希望您對台灣和國語有更深入的認識。 🇹🇼

我們相信你喜歡對話圈,並有機會與同學們交流。

致我們的交換學生,一切順利,也希望你們在台灣繼續享受時光!! 🥳

致我們的學位同學們,我們熱切地等待著你們的繼續參與,迫不及待地歡迎你們下學期回來! 😊

#NYCUOIA

#ConversationCircle

#ExchangeStudent

#DegreeStudents

#ChineseLanguageLearning

#LanguageExchange

🔗 隱藏原文 · 為此翻譯評分

